
Notulen MR-vergadering 21-06-2022 

Aanwezig: Paul Kuhlmann (voorzitter), Martijn Willeboer, Kees van der Bie, Sidney Ketting en Dick 
van Dommelen. 

 Genodigden: Annoek Koster – de Jong en Linda Mostert (directie) 

Opening 

Welkomstwoord aan Dick van Dommelen door Paul Kuhlmann, Dick gaat Paul in de MR de 
aankomende jaren vervangen.  

Ingekomen stukken/ Actiepunten bespreken 

- Wie wordt nieuw vertrouwenspersoon op school? -> Rebecca Holstein  
- Oudervragenlijst + uitkomst vragen aan Joris -> Kees 
- Voortgang over schoolplein. -> Aan de voorkant van de school wordt er een klein stuk 

uitgebreid. Offertes zijn opgevraagd en gemeente moet daar uitsluitsel over geven. Stuk tot 
aan de punt en langs de bomen krijgen we erbij.  

- Welkomstwoord Giovanni en Annet bij de nieuwsbrief begin schooljaar 
- Aanpassing maken in schoolgids 3.12, TSO-medewerker staat nu 1 op 15 maar moet 1 op 

klas worden. -> is aangepast door Linda 
- Paul maakt jaaropgaaf, Sidney controleert.  
- Jaarrekening OR -> Martijn stuurt mail  
- Ouderbijdragen toestemming 

 

• De plekken van Joris en Kees zijn vervuld, Wendy Oudshoorn en Annemarie Kronenburg 
nemen deze functie over vanaf het nieuwe schooljaar.  

• Bespreking jaarplanning: moet het SOP blijven terugkomen? Ja 
• NPO-gelden -> niet aangeleverd, doorzetting akkoord. 
• Huisvesting toekomst? Hoe gaan we dat doen? Wordt veel gesproken met de gemeente en 

bestuur. De noodzaak is hoog. Na de zomer horen we meer betreffende opties over 
uitbreiding. Annoek zit er bovenop! 

• MR-avond voor ouders op de agenda zetten. Invulling? 

 

 


